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„Sport: …mindazon testgyakorlat, melyet nem tisztán nevelési, 
egészségi célból űznek, hanem benne szórakozást keresnek.” (A Pallas 

Nagy Lexikona, 1897)

 • A gyerekek sporttevékenység által történő értelmi, erkölcsi,
 közösségi, nemzeti nevelése, személyiségüknek formálása.

 • A gyerekek ösztönzése a magas szintű iskolai tanulmányokra, az
 egészséget biztosító és közösségi élményt nyújtó amatőr
 versenysport szépségének a hirdetése.

A II. Kerület UFC egy önálló és saját értékrendszert képviselő és közvetítő 
labdarúgó egyesület, céljait az alábbiakban határozza meg.

 • A régi grundokat megidézve, mindenkinek lehetőséget biztosítani
 a szervezett sportjátékhoz.
 • A tehetséges gyermekek kiválasztása, sportági képzése, majd
 átadása nagyobb felvevő kluboknak, ezáltal esélyt adva nekik, a
 felnőttkori professzionális versenysport lehetőségére.
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Üdvözlettel,

Markóczy Csaba klubigazgató és Szeltner Norbert elnök

Kedves UFC-s szülők és gyerekek,

Ez a nyár is eltelt, és jóleső érzés, hogy ismét nagy sikerrel zárultak 
táboraink. A pályánkon zajló napközis focitáborunk mellett a középső 
harmados csapataink júliusban ismét Csopakon nyaraltak, a felső 
harmados korosztályaink pedig augusztusban Balatonberényben 
edzőtáboroztak. Csapataink felkészültek, optimistán vágunk neki a 
2023–2024-es szezonnak. Örömmel adunk hírt arról is, hogy az 
egyesületünk pályázati tevékenysége révén a sporttelepünk két kispályája 
új műfű borítást kapott, amit nagy örömmel vettek birtokba a gyerekek. A 
nyár közepén újrakezdődtek a kőépületünk felújítási munkálatai, aminek 
révén jó esély van arra, hogy a jövő év tavaszán végre használatba 
vehetünk egy nagyon szép klubházat, amiben az öltözők mellett klubszoba 
és egy büfé is helyet kap majd.
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24 játékos vett részt az edzőtáborban. Remek hangulatban telt el ez a néhány 
nap Balatonberényben.

Az első edzőmeccsen legyőztük az Airnergyt. Kapusaink, Illyés Márk és Divéki Zsombi
 remek teljesítményt nyújtottak.
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2005/2006-ban születettek
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A félidőben az UTE 3–2-re vezetett, ám a második félidőben 
új mentalitással 6–3-ra fordítottunk.

Legyőztük a tavalyi ezüstérmes Kelent a rangadón, ráadásul magabiztosan 4–1-re.
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2005/2006-ban születettek
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Ellenfelünk, a Kelen hősiesen helytállt, ám végül feltörtük a védelmét, 
s kilenc gólig meg sem álltunk!

Az Ajka elleni idegenbeli meccsre vonattal utaztunk.
Sajnos egygólos vereséget szenvedtünk egy küzdős mérkőzésen.
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– Több részre bontom a választ, mert eléggé különböző érzések voltak 

bennem a meccs alatt és azon kívül. Az öltözőbe kicsit csalódottan 

érkeztem meg, mert tudtam hogy elkezdődött az utolsó meccsnap. Aztán a 

taktikai megbeszélés után a többiek megleptek azzal, hogy aznap én 

lehetek a csapatkapitány. Ez rendkívül jólesett, és fel is idézett bennünk 

Dajka Bencével egy szép emléket. Meccs után viszont ez a csalódottság 

átváltott szomorúságba, mert tudtam hogy itt a vég. Amikor megköszöntem 

a srácoknak ezt a sok mindent, amit együtt elértünk, akkor kicsit 

elérzékenyültem. Meccs közben viszont máshogy álltam a dologhoz, és 

csak jól akartam játszani, ki akartam adni mindent magamból. Aztán 

minden fontos eseménynél (gólpassz vagy gól) megrohamoztak az 

érzelmek. Ezen a pályán elég nehéz volt túllépni és újra a meccsre 

fokuszalni.

– Úgy alakult, hogy vidéken tanulsz tovább, ezért – egy darabig 

biztosan – utolsó UFC-s meccsedet játszottad a Kelen ellen. Két góllal 

és egy gólpasszal segítetted a csapatot a bravúros győzelemhez. 

Milyen érzések kavarogtak benned azon a napon/meccsen?

INTERJÚ MAGYAR BULCSÚVAL

2005/2006-ban születettek
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A második hazai meccsünkön is négy gólt szereztünk. Meggyőző játékkal legyőztük 
a Mosonmagyaróvárt.
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– Egész életemben Budapesten éltem, tehát elég nagy váltás történt egyik 

napról a másikra, de amit eddig tapasztaltam az rendkívül pozitív. A 

pszichológiára azért esett a választásom, mert szeretek másoknak 

segíteni, illetve fontosnak tartom, hogy ne csak fizikálisan, hanem 

mentalisan is egészségesek legyünk.

– Szombathelyen fogsz tanulni. Mik az első tapasztalataid? Miért 

választottad a pszichológia szakot?

– Nagyon nehéz kérdés, mert nem egyszerű egy dolgot kiemelni. 

Mindenképp hamar eszembe jutnak a nemzetközi tornák, a balatoni 

edzőtáborok, a TVE elleni sikerek, az U16-os bajnoki cím vagy a 

motivációs futások. Ha viszont kicsit máshonnan nézem, akkor az, hogy 

egy komolytalan kis srácból mára egy teljesen más ember lettem, amiben 

nagy szerepe volt a csapattársaimnak es az edzőimnek is.

– Tíz évesen jöttél az UFC-hez, itt nőttél fel. Mi jut eszedbe először az 

UFC-s időszakodról?

2005/2006-ban születettek
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Magyar Bulcsú
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– Egyénileg nehéz kérdés, mert U16-ban a gólkirályi címért versenyeztem, 

viszont ott azért akadtak komolytalan ellenfelek, tehát a sok gól nem 

tükrözi hűen a teljesítményemet. U17-ben viszont már sokkal nevesebb 

ellenfelek ellen játszottunk, és ott – még ha néhány góllal kevesebbet is 

rúgtam összességében – azokon a meccseken muszáj volt jobb 

teljesitmenyt nyújtani ezért a gólmennyiségért. A válaszom tehát az, hogy 

az U17-es volt a prime szezonom. Csapatkent a tavalyi U19-ben elért 

második hely és az U16-os bajnokcsapat között nem tudok választani. 

U16-ban az utolsó fordulóig kiélezett csatát vívtunk a Gerrzóval, amiert 

minden edzésen küzdöttünk és hajtottunk. Tavaly pedig már komoly 

felnőtt, akár  NB III-as rutinnal rendelkező játékosok ellen játszottunk 

többségben sikerrel. Összességében közel a maximumot hoztuk ki abból 

szezonból is. Bár van egy olyan megérzésem, hogy az idei csapatunk 

ezeken a teljesítményeken is túl fog szárnyalni, és olyat visz véghez, amit 

U19-es csapat még nem az UFC történetében.

– Mi fog neked a leginkább hiányozni az UFC-s mindennapokból?

– A 2005/2006-os csapatban nagypályás (U14-es) korodtól kezdve 114 

tétmeccsen összesen 105 gólt szereztél, amivel a korosztály 

legeredményesebb gólvágója vagy. Éreztél valaha magadon 

felelősséget, hogy neked kell szállítani a gólokat?

– Kisebb korosztályokban (U14, U15) nem éreztem, akkor annyira nem 

voltunk még versenyképesek a többi csapathoz képest és nem is hárult 

rám akkora feladat. Aztán a következő évben hirtelen bajnokesélyesekké 

váltunk, és ott már muszáj volt termelnem a gólokat, de inkább feladatkent 

tekintettem rá, mint felelősségként. Tulajdonképpen ez mindegyik 

szezonomra igaz volt. Viszont volt olyan, hogy pár meccsig nem úgy ment 

a játék, ahogy szerettem volna, olyankor főleg Matu bá próbált nyomást 

helyezni rám, de ez is csak ösztönzött a jobb teljesítményre, nem tartott 

tovább a gödörben.

– Melyik volt szerinted a legjobb szezonod egyénileg és csapatként?

– Három fontos dolog ebből kettő kéz a kézben jár egymással: a barátok és 

az edzések. Az, hogy ennyi időt tölthettem együtt számomra fontos 

emberekkel a világ egyik legjobb dolgát csinálva (Arc mondhat bármit) már 

most eléggé hiányzik. A harmadik pedig, hogy bármikor a pályán voltam, 

elfeledkeztem a gondokról es csak élveztem, amit épp csinálok. Ezek talán 

a legfontosabbak, de ezen kívül is rengeteg akad meg.

2005/2006-ban születettek
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2007/2008-ban születettek
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Amikor nem ismerünk elveszett labdát, akkor sikeresek lehetünk minden 
ellenféllel szemben.

Szükség volt egy kis stabilizációra a 3 és fél órás busz út után.
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2007/2008-ban születettek
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Báti magabiztos teljesítménnyel segített hozzá minket, hogy 2–0-ról 
fordítani tudjunk az utolsó percben.

A szokásos pár perc a szünetben, mikor a srácok egymás 
között beszélik meg a pályán történteket.



12

INTERJÚ LÉNÁRD ANDRÁSSAL

– Idén kerültél a csapatunk mellé mint edző, pedig régóta az 
egyesületünknél vagy labdarúgóként. Miért éppen most érett meg a 
gondolat, hogy kipróbálod magad a pálya túloldalán is? 
– Egy-két éve már érlelődött bennem a gondolat. Igazából a foci szeretete 
indított el ebbe az irányba, korábban nekem a foci, mint szórakozás volt 
jelen az életemben, viszont kifejezetten csábító volt a gondolat, hogy akár 
munka is lehetne belőle. Az vezérelt, hogy valami olyasmit szeretnék 
kezdeni az életemmel, amit szeretek és élvezek, ez pedig minden kétséget 
kizáróan a foci, az edzői pálya pedig egy megfelelő kiindulópontnak tűnt.

– Mit jelent számodra az UFC?
– Nehéz kérdés, pedig már egy bő évtizede részese vagyok. Igazából 
valahogy úgy tudnám megragadni, hogy nem egy egyesület, hanem egy 
közösség. Mivel egy kisebb klubról van szó, családias a légkör, és amiatt, 
hogy nem egy akadémia, így kisebb a jövés-menés, emiatt könnyebben 
alakulnak ki szorosabb emberi kapcsolatok játékosok között. 

2007/2008-ban születettek
C
S
A
PA

TA
IN
K

Lénárd 
András
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– Mennyire nehéz szinkronba hozni a saját edzéseidet a 
gyermekekével?
– Szerencsére úgy alakult, hogy kicsi az átfedés a kettő között, úgyhogy 
többnyire csak a bemelegítésről maradok le a sajátjaimon. Ami nyilván 
nem ideális, de nem panaszkodhatok.

– Mikor lesz olyan, hogy egy meccsen le tudsz ülni a kispadra?
– Valószínűleg soha, ha már járókerettel kell majd járnom, akkor is ott 
fogok toporzékolni előtte.

– A fentiek alapján mi az edzői filozófiád? Mit szeretnél átadni a 
srácoknak?
– Igazából én azt a szenvedélyt akarom továbbadni a gyerekeknek, amit 
bennem táplál a foci. Nekem az eddigi rövid életem során már 
rengeteget adott a foci, akár az emberi kapcsolatokat, az életre szóló 
élményeket vagy a bennem kialakult értékeket nézzük, és ha ebből a 
rengetegből akármennyit tovább tudok adni, akkor nekem már megérte 
az egész.

– Mik az eddigi tapasztalataid a csapatról és az edzői szakmáról?

– Ha Lénárd Andrást kellene jellemezned, mit mondanál róla?
– Alapvetően igyekszem optimista lenni, a dolgokat a jó oldaluk felől 
megközelíteni. Emellett egy nyitott, empatikus embernek tartom magam, 
aki bárkivel jól szót tud érteni. Abban ez értelemben maximalista vagyok, 
hogyha valamire rászánom magam, azt a lehető legjobban akarom 
végrehajtani, a probléma az, hogy kóros halogató vagyok, úgyhogy csak 
arra szánom rá magam, amihez igazán kedvem van. Ami egy másik 
kisebb hiányosságom, hogy nagyobb társaságban hallgatag, szűkszavú 
vagyok, ebben még biztosan fejlődnöm kell, mert edzőként 
mindennaposak az ilyen szituk. 

– A csapatról kifejezetten pozitív volt az első benyomás, nagyon jófej, 
életrevaló srácok és többnyire a labda sem zavarja őket, szerencsére nem 
tökéletesek, úgyhogy lesz min dolgoznunk közösen. Magába a szakmába 
viszont nekem kifejezetten nehéz belerázódni, egyelőre nem mindig 
sikerül befogadhatóan átadnom azt, ami a fejemben van, de ez egy véget 
nem érő tanulási folyamat, úgyhogy igyekszem napról-napra fejlődni. A 
másik nagy küzdelmem az, hogy rengetegszer legszívesebben beállnék 
közéjük, de ezzel pár évet még várnom kell. 

2007/2008-ban születettek
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2009/2010-ben születettek

A nagybetűs CSAPAT.

U15 BLSZ-bajnokság – gólöröm egy igazi rangadón a Kastélydomb SE 
elleni 4–3-as győzelem után!
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2009/2010-ben születettek

 U15 MLSZ Regionális kiemelt bajnokság első mérkőzése a 
Nagykanizsa ellen és óriási siker 4–0.

U15 MLSZ Regionális kiemelt bajnokság – Budafok ellen 2–2 
pontmentés az utolsó percekben!
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– Nagyon örültem, hogy játszhatok, de kicsit izgultam is.
– Milyen érzés volt játszani az U16-os (2008-as) csapatban?

INTERJÚ LENDVAI BÁTORRAL

– Mióta focizol az UFC-ben?
– Ez a szezon lesz a hetedik szezonom az UFC-ben, egy évet voltam a 
Lurkóban és hatodik évem a kiemelt csapatban.

– Mi az álmod a labdarúgásban?
– Az álmom a labdarúgásban az, hogy minél nagyobb szintre eljussak 
és a magyar válogatottban pályára léphessek.

– Ki a kedvenc kapusod?
– Marc-André ter Stegen, a Barcelona német játékosa.

– Ki a példaképed az életben?
– A tesóm, Lendvai Natasa, aki még csak 17 éves, de már nagyon sokat 
ért el a vízilabdában és sokat tanít nekem a sportlétről.
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2009/2010-ben születettek

Lendvai Báti
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2011/2012-ben születettek

Első csapatunk 7–0-s győzelemmel kezdett idegenben.

Második csapatunk 10 gólos győzelemmel kezdte a bajnokságot. 
Farkas Brúnó és Bassarov Suleyman is mesterhármasig jutott.
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2011/2012-ben születettek

Az év eddigi legjobb meccsét játszottuk a Barca ellen (1–2).

Kókány Benedek bravúros védése a Barca Academy elleni mérkőzésen.
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2011/2012-ben születettek

Szenzációs játék és elsöprő, 9–1-es győzelem a Mészöly FS otthonában. Szabó Nimród, 
Huppert Peti és Hegedűs Marci is duplázott.

9–1-re nyertünk a BLSZ U13 9. fordulójából előrehozott bajnokin. 
Gaál Benő mesterhármasig, Jensen-Bajai Milán és Mohácsy Domi dupláig jutott el.
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INTERJÚ SZÁSZ BARNABÁSSAL

– Mi a legnagyobb erősséged és mi a fejlesztendő területed a 
fociban?

– Ki vagy kik a legjobb barátaid a kiemelt csapatnál?
– Tóth Ádi, Indra Peti, Farkas Gergő és Szabó Nimi.

– A gyorsaságom és a gyors ritmusváltás az, amiben szerintem jó vagyok, 
és a lövéstechnikámon és a passzaimon még lehetne fejleszteni.

–  Mi a legszebb focis emléked?
– Amikor kint voltam a Magyarország–Litvánia Eb-selejtező mérkőzésen.
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2011/2012-ben születettek

A hónap játékosa: RÉVFY BENCE

– A gyorsaságom és a gyors 
ritmusváltás az, amiben szerintem 
jó vagyok, és a lövéstechnikámon 
és a passzaimon még lehetne 
fejleszteni.

– Nyáron csatlakoztál a kiemelt 
csapathoz, milyen érzés feljebb 
lépni a Lurkóból, miben más a 
kiemelt csapathoz járni?
– Nagyon örülök, hogy feljebb 
léphettem a kiemelt csapatba. 
Sokkal intenzívebbek az edzések 
és ezért jobban is tetszik, mint a 
Lurkó csapat edzései.

– Mi a legnagyobb erősséged és 
mi a fejlesztendő területed a 
fociban?

Szász Barni
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2013/2014-ben születettek

Két csapattal vettünk részt a szezon első Bozsik tornáján, ahol mindkét 
csapat 4-4 mérkőzést játszott. A mérkőzések nagy részén végig 

dominálni tudtunk és rengeteg szép gólt szereztünk!

2013-as kimelt csapatunk is pályára lépett az idei Kölyökliga második
játéknapján, ahol Göd és a Szigethalom csapatával játszottunk két izgalmas 
mérkőzést. Plusz öröm, hogy szuper játékkal mindkettőt sikerült megnyerni.
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2013/2014-ben születettek

Bozsik után érkezik a hatalmas csapatkiáltás! A gyerekek mindegyik 
mérkőzsen nagyon ügyesen fociztak, segítették egymást és csapatban 

gondolkoztak!

A hónap játékosa: FECSER ATTILA
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– Mióta focizol az UFC-ben, hogyan kerültél az egyesületünkhöz?

INTERJÚ VÉGVÁRI CSONGORRAL

– 2019-ben kezdtem el focizni a II. Kerület UFC-ben, az egyesülethez 
pedig úgy kerültem, hogy az óvodában Banka Laci bácsi tartotta a foci 
foglalkozásokat, aki lehívott a nyári táborba, ott pedig leigazoltak.
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2013/2014-ben születettek

2014-es kiemelt csapatunk is pályára lépett a Kölyökliga 2. fordulójában, 
amelyben két parádés meccset játszottunk. Mindkettőt sikerült megnyernünk.

Végvári Csongi
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– Ki a kedvenc játékosod és miért?

– Mi az eddigi legjobb élményed ami a focihoz köthető?
– Az eddigi legjobb focihoz köthető élményem az első Bozsikos 
szereplésem, illetve amikor csapatkapitánnyá választottak! De nagyon sok 
pozitív élményt tudnék még mondani!

– Azért szeretek itt focizni, mert nagyon sok barátom van itt, jó a közösség 
és az edzők, de a focizás a legfontosabb, mindig örömmel jövök fel a 
pályára!

– Miért szeretsz itt focizni?

– A kedvenc játékosom Szoboszlai Dominik, mert nagyon jó játékosnak 
tartom, bal lábbal is ügyes és úgy gondolom, kicsit hasonlítok is rá. Én is 
szeretnék ilyen szép sikereket elérni, mint ő!
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2013/2014-ben születettek
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2015/2016-ban születettek

Megkezdődött a szezon és vele együtt az iskola. Játékosaink izgatottan 
jöttek az első edzésre.

Első Bozsik Fesztivál ősszel. A sárok nagyon bátran és ügyesen játszottak, négyen 
is oklvelet kaptak: Küs Marcell, Nagy Zalán, Palotai Ádám, Révfy Dominik.
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2015/2016-ban születettek

BKV Liga 1. fordulón jártunk. A rengeteg gól melett ügyes cselek és 
okos passzok jellemezték a játékunkat.
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2017/2018-ban születettek

Szeptemberben nem csak az iskola, hanem az edzések is elkezdődtek.

Vicces pillanatok a csapatkép elkészítésekor.
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2017/2018-ban születettek

Le a kalappal a srácok előtt! Szakadó esőben is fantasztikusan játszottak életük 
első Bozsik Fesztiválján. Tóth Ádám fantasztikus cseleiért, 

Alkér Márton óriási góljaiért kapott oklevelet.

Emelje fel a kezét, aki szeret focizni!
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Junior
Az UFC szabadidős foci csoportjai a régi grundok hangulatát idézik, itt 
mindenkinek lehetősége van sportolni. A korosztályok szerint bontott 
Katica, Manó, Lurkó, Kölyök és Junior csoportokból később lehetőségük 
van a gyerekeknek az egyesületünk „kiemelt”, verseny csapataiba kerülni.

A hétfői bajnokság győztes csapata

A csapat
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Kölyök

A keddi bajnokság legjobb játékosa

A pénteki bajnokság győztesei
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Lurkó

Lurkók az Arénában



32

C
S
A
PA

TA
IN
K

Manó

Edzés előtti labdázás

Funino játék győztesei
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Katica

Készen a játékra!

A kincses sziget katicái

A katicák a leggyorsabbak
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Felnőtt
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A Csepel UFC otthonában bemutatkoztunk a BLSZ I-ben.

A Gázgyárt 2–0-ra vertük idegenben, ami az első győzelmünket 
jelentette a BLSZ I-ben.
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Felnőtt
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A BLSZ II nyitányán nagyszerű második félidővel 3–1-re vertük az Airnergyt.

Volt minek örülni az Issimo elleni 4–1-es győzelem után.
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– Nem szokásom ilyen kijelentéseket tenni, de hosszú idő után itt érzem a 
legjobban magamat, ezt teljes őszinteséggel mondhatom. A srácok az első 
pillanattól kezdve befogadóak és segítőkészek voltak és ez nem változott. 
Úgy érzem, hogy sikerült a csapat teljes értékű tagjává válnom, a rövid idő 
ellenére is.

– Télen érkeztél a csapathoz, vagyis második félévedet kezdted az 
UFC-nél. Hogy érzed magadat a klubnál, mit gondolsz, hogyan 
sikerült beilleszkedni a csapatba?

INTERJÚ RÓZSA ZALÁNNAL

– Hogyan írnád le az átmenetet az utánpótlásból a felnőtt 
labdarúgásba? Van olyan dolog, amit nehéz volt megszokni?
– Szerintem ég és föld a kettő. A felnőtt foci sokkal fizikálisabb, nagyobb az 
irama a játéknak, taktikusabb, tudatosabb, mint az utánpótlás. Szerintem 
ez senkinek sem egy könnyű lépés, idő míg belerázódsz, megszokod. 
Számomra talán a legnehezebb a külső, zavaró tényezők, alattomosságok 
kizárása volt, nem a fizikális vagy technikai része. 

Felnőtt
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A Nagytéténytől ugyan kikaptunk 3–0-ra, de a srácok szépen helytálltak.
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– Technikás, gyors, jó meglátások, röviden ennyi. Nem szeretem 
hasonlítani magamat senkihez, mert nem szeretnék senkire sem 
hasonlítani.

– Nyáron betöltötted a 18-at, vagyis remélhetőleg még sok év van 
előtted. Mik a terveid közép és hosszú távon?
– Mindig részcélokat tűzök ki magam elé. Abban hiszek, hogy ha ezeket 
teljesítem (vagy legalábbis megpróbálom), jobban tudok fókuszálni, 
mintha csak egy nagy cél lebegne a szemem előtt. Konkrét terveim 
nincsenek a focival, inkább csak szeretném kihozni magamból a 
maximumot. Aztán meglátom, hogy mire is elég ez és a csalódás faktor 
sem akkora. Ugyanakkor élvezem, szeretem csinálni és talán a jövőben is 
ez lehet a döntő kritérium, arra nézve, hogy hol is jó nekem igazán.

– Hogyan jellemeznéd a játékodat? Melyik híres focistához 
hasonlítanád magadat?

– Abban az egy-két másodpercben leírhatatlan örömöt és 
felszabadultságot éreztem és még most is jó érzéssel gondolok vissza rá. 
Remélem, még bőven lesz alkalmam ebben a szezonban hasonlóan 
örülni! Mondhatjuk, hogy a célok, mérföldkövek éltetnek, általuk érzékelem 
a fejlődésem, ezekért dolgozok nap mint nap.

– Pár hete a Gázgyár ellen megszerezted az első gólodat a BLSZ I-ben. 
Mit éreztél akkor és most? Mekkora jelentőséget szoktál tulajdonítani 
az ilyen mérföldköveknek?

Felnőtt
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Rózsa Zalán
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– Szerintem mindkét csapat szintjén az lenne a legfontosabb, hogy 
elhiggyük, hogy van keresnivalónk ezekben az osztályokban. Nem kieső 
jelöltek vagyunk tudás szerint, hanem középszintű csapatok az én 
meglátásom szerint. Szerintem mindent sikernek kell tekinteni, amiért 
megdolgoztunk, legyen az csak egy jó támadás vagy egy döntetlen. A 
sikerek eléréséhez elengedhetetlen a kemény munka (ami szerintem 
megvan), az alázat és a magabiztosság. Ha ezeket fenn tudjuk tartani 
egész évben, akkor nem kell a kiesés miatt aggódunk.

– A focin kívül mivel foglalkozol, mit csinálsz szabadidődben
– Gimnazista vagyok az Óbudai Waldorf Gimnáziumban. Szabadidőmben 
főként gitározok és tanulok.

– Pár forduló már lement a bajnokságból. Hogyan látod az esélyeket, 
mit tekintenél sikernek és mire lesz szükség ennek eléréséhez?

Mert ha ilyen dolgoknak őszintén tudok örülni akkor sokkal 
kiegyensúlyozottabb vagyok, nincs annyi elégedetlenkedés.

Felnőtt
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INTERJÚ DAJKA MIHÁLLYAL, akit idén meghívtak a korosztályos 
válogatott kiválasztójára!

Klubunk, a II. Kerület UFC nevelőegyesületként határozza meg magát, ennek 

megfelelően az egyik feladatának tekinti az ambícióval rendelkező, ügyes 

játékosainak felvevő egyesületekbe, akadémiákba irányítását. Tehetségkövető 

rovatunkban olyan korábbi játékosainkkal készítünk interjút, akik nálunk 

ismerkedtek meg a sportág alapjaival, és akikre nagyon büszkék vagyunk.

– 2022 telén – hét szezon után – igazoltál az UFC-től a III. Kerületi TVE 
tehetségközponthoz. Nehéz volt meghozni a döntést, hogy klubot 
válts?
– Ez egy nehéz kérdés, mert nagyon szerettem az UFC-ben focizni, de ki 
akartam próbálni magamat új környezetben. Az elején nagyon nehéz volt 
felvenni az új, gyorsabb ritmust, de ebbe hamar belejöttem. A csapattársak 
gyorsan befogadtak és nekikezdtem a góllövésnek.

UFC Tehetségkövető
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Dajka Misi
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– A TVE-nél az elejétől kezdve többnyire az eggyel idősebb 
korosztályban kaptál játéklehetőséget. Ez jelentett számodra plusz 
kihívást?

– Ha visszagondolsz az UFC-s éveidre, mi jut eszedbe először? Mik a 
legszebb emlékeid?
– Az UFC-ben megtanulhattam azt, hogy mekkora erő rejlik a 
közösségben, mivel mindenki nagyon jól ismerte a másikat. A legszebb 
emlékeim a balatongyöröki táborok, a sok nevetés, a horgászat és az 
izgalmas pontgyűjtés. Az első edzőm Kass Laci bácsi volt, aki bevezetett a 
foci alapjaiba. Nála alakult ki a posztom és center lettem. Utána Kovács 
Viktor bácsival a bajnokság és az edzések alatt tovább fejlődtem. Meg 
szeretném említeni a Csaba bácsival történt külön edzéseket, amelyeken 
technikailag rengeteget fejlődtem.

– Igen. Akik a legjobb barátaim voltak azokkal a mai napig tartom a 
kapcsolatot, és ha találkozunk valahol, mindig érdeklődünk egymás iránt.

– Igen, hiszen nagyobbak és erőszakosabbak voltak az ellenfelek, mint a 
saját korosztályom játékosai. Emellett óriási motivációnak és 
megtiszteltetésnek vettem, hogy az eggyel idősebbeknél is bizonyíthatok. 
Ott az edző, Kaszai Gábor nagyon hamar a szárnyai alá vett és rengeteget 
segített abban, hogyan legyek edzésről edzésre jobb játékos.

– Nyomon követed a régi UFC-s csapatod szereplését? Kivel tartod a 
kapcsolatot az UFC-s csapattársak közül?

– Mi az, amit az UFC-ben tanultál meg, és a mai napig segít téged a 
futballban?
– Megtanultam, hogy egy jó csapat bármilyen tizenegy játékost még tud 
verni.

– Óriási lendületet hozott nekem ez a kis kaland, mert egyrészről én vagyok 
az első a családomban, aki a címeres mezt magára ölthette, másrészről 
bebizonyosodott az, hogy merhetek nagyot álmodni.

– Idén meghívtak téged Telkibe a korosztályos válogatott 
kiválasztójára. Milyen érzés volt?

UFC Tehetségkövető
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